
 
 
 
 

Utskrift av møtebok for samarbeidsutvalget 
i møte 06.10.05. 

Av 9 medlemmer var 8 tilstede. 
 
Tilstede:  Unni Brekke, Heidi Haugholt, Anne Brit Hellenes, Ragne Feen Rønjom,  

Elise Lykseth, Herman L. Røsholt, Jan Olav Hagen John Øygarden. 
Møtte ikke: Hilde Serkland (leder av FAU) 
 
Sak 01-05/06 Godkjenning av referat fra møtet 12.05.05. 
  Vedtak: Referatet enstemmig godkjent. 
 
Sak 02-05/06 Valg av leder og nestleder. 

Unni Brekke hadde takket nei til gjenvalg som leder.  Heidi Haugholt stilte til valg,- 
og ble enstemmig valgt som leder for 2 år. Hun gikk da ut som nestleder, og Ragne 
F. Rønjom ble enstemmig valgt til nestleder for 1 år. 
 Anne Brit Hellenes var valgt inn av andre ansatte,- og hun overtar plassen etter  
Inger T. Tande.  Herman Røsholt og Elise Lykseth gikk inn i SU som nyvalgt leder 
og nestleder i Elevrådet. 
Unni Brekke ble takket for godt arbeid som leder.   
Vedtak: Ny leder og nestleder av SU – enstemmig valgt. 
 

Sak 03-05/06 Nytt elevråd og Foreldrenes arbeidsutvalg (FAU). 
Liste over det nye Elevrådet ble presentert, og Herman og Elise ble ønska 
velkommen til SU. Leder, Heidi Haugholt, ønska å få referater fra elevrådsmøtene. 
Oversikt over alle klassekontakter og FAU ble presentert. 
Vedtak: Saken tas til orientering 

 
Sak 04-05/06 Grunnskoleuka – Innhold og opplegg. 
  Skissa fra administrasjonen ble lagt fram og enstemmig godkjent 
 
Sak 05-05/06 SFO/Heldags – Opplegg og elevtall. 
  Det er 59 elever på heldags og nesten hele kullet på SFO (ca. 100 stk.)   

Kari Gonsholt merker et økende press på avdelingen, og mener bemanningen er i 
snaueste laget.  Det er vedtatt 1 voksen pr. 15 barn.  Til tider kan det være vanskelig 
å holde normen, både når det gjelder i sykeperioder og når SFO-ansatte må ta  
vikartimer i skolen.  SFO fikk ros for god jobb og trivsel på avdelingen. 
Vedtak: Saken tas til orientering. 

 
Sak 06-05/06 Leirskoleuka – Tilbakemelding fra elevene. 

Elevene var svært godt fornøyd med stedet og opplegget.  Mange fine opplegg, 
spennende utfordringer bl.a. fjellklatring og seiling, og det var hyggelig å bli kjent 
med elevene fra den andre skolen.  Det ble også meldt om hyggelige stevnemøter og 
forelskelser.  Noen elever hadde fortsatt kontakt pr. brev, mail og SMS.   
Det var stor enighet om at leirskole var viktig og at ordningen måtte fortsette. 
Vedtak: Saken tas til etterretning. 

        



  
Sak 07-05/06 MILL-arbeidet ved skolen. 
  Barnehagen starta opp Mill-arbeidet noe før skolen, men nå er alle i gang.  I skolens 

virksomhetsplan er MILL et prioritert område med vekt på de primære 
læringsstilene; -visuell, -auditiv og kinestetisk.  MILL-arbeidet er presentert i 
Hovedutvalg for Oppvekst og Kultur.  MILL-gruppa i kommunen skall lage en 
forpliktende plan for gjennomføring i skolene.  Planen skal så til behandling i 
Hovedutvalget og  deretter til Kommunestyret. 
Vedtak: Saken tas til orientering. 

 
Sak 08-05/06 Skyssordningen – Erfaringer så langt med nytt selskap. 

Skolen er så langt ikke fornøyd med samarbeidet og har store problemer med å få 
tilfredsstillende opplegg.  Dette forplanter seg til både elever og foreldre. 
Konklusjon: Opplegget til nå er ikke godt nok.  SU ber kommuneadministrasjonen 
rydde opp i saken. 

 
Sak 09-05/06  Trafikksikkerhetsplan – hvor står saken i dag? 

Dagfinn Nordstrøm har opplyst at arbeidet med den nye planen går mot slutten.  
Planen skal til behandling i Hovedutvalg for Miljø- og Utvikling før jul.  Han lover 
at skolen skal være høringsinstans.  Skolen er en viktig samarbeidspartner, og både 
SU og FAU må få planen til uttalelse. 
Vedtak: SU ber om at trafikkforholdene utenfor skolen/barnehagen blir tatt opp 
spesielt når skolen bygges ut i 2007. 

 
Sak 10-05/06 Skoleutbygging – Innstilling fra arbeidsgruppa. 

Rektor presenterte i store trekk de tanker som arbeidsgruppa har nedfelt i sin 
innstilling "Utbygging av Midtbygda skole – Byggetrinn III". 
Innstillingen er overlevert oppvekstsjef , Oddvar Isene som skal legge saken fram i 
første møte i Hovedutvalg for Oppvekst- og Kultur. 
Arbeidsgruppa er nå ferdig med jobben, men anbefaler at det velges en ny gruppe 
som skal jobbe spesielt med uteområdet.  Elevene bør være sentrale i dette arbeidet 
Vedtak: Saken tas til orientering. 

 
Sak 11-05/06 Eventuelt. 
  Følgende møteplan ble vedtatt: 
  6. okt. 2005 
  1. des. 2005 
  16. febr. 2006 
  18. mai  2006  (alle møtedatoer er en TORSDAG) 

BALLBINGE   
  Ballbingen er inne i kommunens utbyggingsplaner.  Skolen har fått kr 35.000,- 
  i tilskudd fra Posten.  Det søkes om kr. 200.000,- i tippemidler. 

FAU har påtatt seg en vesentlig del av dugnadsarbeidet.  For fullfinansiering må 
skolen ut og søke sponsormidler.  En regner med at det vil la seg ordne.  
  

Midtbygda skole, 24.10.05. 
 
 
_________________________________                                _______________________________    
                           Heidi Haugholt – leder SU                                                            John Øygarden -  sekretær 


